
Tisztelt Szakbizottság! 

Tisztelt Lovassport Szövetség! 

Tisztelt Fogathajtók! 

  

Kettesfogat csapatkoordinátorként 2019/2023 után, most 2025-ben harmad ízben vállaltam a rám bízott 

feladatot. 

Ezúton is köszönöm mind a szakvezetés mind a sportolók részéről a belém vetett bizalmat. Feladatom ismét 

nem könnyű. Ellenben annál hálátlanabb, hiszen valószínűnek tartom, hogy többen izgulva várják a 

folyamatosan a világbajnokság éveiben felmerülő csavaros fordulatokat, éles kritikákat, 

véleménykülönbségekből adódó csípős szóváltásokat. 

Mindannyian tudjuk, hogy nem múlhat el úgy év, hogy az előre kiírt szakmai program követése után 

kialakult versenyeredmény, konfliktus sorozatok nélkül zajlódjon le. Az idei év sem lesz ez másként és ezt 

már megszokhattuk. 

Kezdjük a tavalyi évvel. A kettesfogathajtók számára tavalyi évben négy magyar verseny került 

megrendezésre, valamint hét külföldi versenynek volt magyar indulója. Több mint 10 hajtónak sikerült 

ezeken a versenyeken kvalifikációt szerezni az idei világbajnokságra. Szeretnék gratulálni a tavalyi évben 

eredményesen versenyző hajtóknak! Hogy egy pár nevet megemlítsek. Hölle Martin két nemzetközi 

versenyen nyújtott tőle már, csakhogy nem elvárt kimagasló eredményt. Rendkívül hálásak lehetünk a 

folyamatos, kitartó, kemény munkájának köszönhető sikereiért. Mindannyian tudjuk nagy szükség lesz rá az 

idei évben is! 

Továbbá gratulálok a Magyar Derby győztes Dani Marcellnek. A Magyar Bajnok ifj. Fekete Györgynek. Több 

hajtónak a kiemelkedő verseny eredményéért...Kákonyi Norbert, Vörös Zorán, Császár Ákos, Kovács 

Szabolcs Tamás, Juhász Zoltán. Nagy örömmel láttam Juhász Bertold póni sikerei után a nagy kettes 

fogatban való külföldi versenyszereplését. 

A versenyrendezőkről. Köszönöm Mélykútnak a színvonalas tavalyi évi versenyrendezést a Magyar Derby 

lebonyolítását. Valamint Bugacnak, azaz Szabó Lászlónak, hogy megrendezte a magyar bajnoki döntő 

fordulóját. Meg szeretném köszönni a Hetényegyházi Fogathajtó Egyesületnek, hogy a tavalyi évben is 

többször lehetőséget adott a sportolóknak a gyakorlásra. 

Rátérnék az idei évben tervezett felkészülésre. 

A felkészülést már tavaly ősszel elkezdtük, amikor egy gyűlés keretében egyeztettük hosszú párbeszédek 

során az idei év elképzeléseit. Örömmel köszönthettem Lázár Zoltánt a kettesfogathajtók sorai között. Bár 

konkrét tervekről még nem tudunk, de bízunk a jó döntésének meghozásában. Hiszen a tét idén sem 

kisebb, VILÁGBAJNOKSÁGOT NYERNI!  

Soha nem volt könnyű, és ez az idei évben sem lesz másként. Mindannyian tudjuk, hogy ehhez a sporthoz 

áldozatos kitartó munka mellé óriási anyagi teher is társul. 

A költségek emelkedése mellett, megnőtt a mérlegelési elv, és csökkent a versenyzői létszám. Nőttek az 

elvárások, egyre több az egészségügyi szigorítás. Kevesebb a támogatási lehetőség ezért nehezebbnek 

látszanak a hazai versenyek megrendezései. Már évről évre elengedhetetlen, hogy csak a hazai 

versenyeken, a külföldi versenyek nélkül kvalifikálódjanak a hajtók.  

Az idei nyilvános szakmai programban is két hazai és két külföldi verseny szerepel. Mint látható, sajnos a 

versenyek elég sűrűn vannak és koraiak, de a világbajnokságot sem a megszokott szeptemberi időpontban, 

hanem egy hónappal hamarabb, augusztusban rendezik a hollandiai Beekbergenben. 



A versenyzők négy helyszínen pontrendszerben versenyeznek. A világbajnokságnak hat magyar indulója 

lehet. A felkészülési sorozat mindenki számára ismert és azonos. A válogatási rendből csak Hölle Martin 

kapott felmentést, aki továbbra is Hollandiában készül a világbajnoki cím megvédésére. 

Terveim szerint a múlt hétvégén megtartott hortobágyi edzőnapokhoz hasonló hétvégéket szeretnénk 

lebonyolítani, ezzel felkészülési lehetőséget nyújtani a hajtóknak és csapatuknak. Ezekhez, mint tudjuk, 

anyagi támogatás szükséges, amire ígéretet kaptam. Ennek hiányában sajnos a költségek a versenyzőkre 

hárulhatnak. Ezért tartok tőle, hogy így a részvételi kedv vagy lehetőség csökkenhet. 

A versenyeket követően a kialakult utazó keret tagjainak, szükségesnek tartom egy összevont edzőtábor 

szervezését a világbajnokság előtt, ahol egységként jól felkészülve megalapozott szakmai munkát 

végezhetünk. 

Ellenben elvárom a versenyzőktől a tiszta, egyenrangú, céltudatos együttműködést az idei évre is. 

Az út hosszú, a terveink bizakodóak, a versenyzők elszántak! 

Ezért a cél érdekében, a jó eredmény eléréséhez tisztelettel kérem a vezetőség támogatását! 

Minden versenyzőnek sikeres szereplést kívánok!  

  

    Tisztelettel:  

           Szilágyi Zsolt 

                Csapatkoordinátor 

     Dabas, 2025. február 14. 


